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Nämndinitiativ (SD) Utökning av Ribersborgs nudistbad vid brygga 10 
 

Förvaltningens svar är i stort positivt, och beskriver en framtid för nudistbadet med viss 

tillförsikt. Buskaget mot havet har röjts upp så att ytan med sand har blivit större och 

förvaltningen skriver vidare i svaret ”Utökning av ytan på land, med kompletterande buskage och 

renoverade trappor kan lyfta området de kommande säsongerna”. Det som däremot är helt 

vilseledande är påståendet att ”besöksantalet en fin dag ligger på omkring 50-80 personer 

samtidigt”. På denna felaktiga grund blev svaret ”Sammanfattningsvis är förvaltningen positiv i 

frågan, men utifrån det besöksantalet och att förvaltningen redan har vidtagit åtgärder i form av 

beskärning är bedömningen att nudistbadet har tillräckligt med yta”. 

Sverigedemokraterna upplyste nämnden om att, flera soliga dagar under året, har det samtidigt 

vistats mer än 80 besökare bara runt duscharna och uppmanade nämnden, att om inte nämnden 

vill ta av sig badbyxorna och besöka nudistbadet en solig dag på sommaren, så kan de förslagsvis 

gå på gången längs nudistbadet och själva se hur mycket folk som vistas där. 

Vi Sverigedemokrater tycker det är sorgligt att en eventuell utökning av nudistbadet senareläggs 

på grund av felaktigt underlag, i stället för att bifalla nämndinitiativet. 

 

Då vårt yrkande inte fick majoritet reserverar vi oss mot beslutet.  

 

Tekniska Nämnden 2024-12-12 

 

Anders Pripp 

Håkan Ask 

 

Med instämmande av 

Lars Hallberg 

Ronny Nord 

 


